

中国科技核心期刊(遴选)数据库
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
中国学术期刊(网络版)
中国学术期刊(光盘版)
中文科技期刊数据库
超星学术期刊(域出版)
江西省第五届优秀期刊

ISSN 2095-9818

CN 36-1342/S

南方林业科学

South China Forestry Science

2017

Vol.45, No.4

江西省林业科学院
江西省林学会

ISSN 2095-9818



万方数据

目次

Co⁶⁰γ 诱变处理油茶的光合特性研究 孙 颖,孙海林,李 江,等(1)

江西官山大型森林样地中珍稀植物及空间分布格局 王国兵,余泽平,吴钦树,等(4)

江西官山国家级自然保护区长柄双花木生长规律及种群年龄结构
..... 王国兵,徐定兰,吴钦树,等(8)

信丰县隘高林场虎山自然保护区动植物资源调查分析 曾明洪,刘小兰,李水发,等(12)

江西德兴地区不同林分质量评价 王丽艳,林小凡,刘光正,等(16)

建阳区自然保护小区(点)生态红线林地资源特征研究 胡 静(20)

上饶市花榈木资源数量及群落学特征研究 邹 芸,李晓辉,曹晓平,等(24)

不同施肥条件对华润楠生长节律的影响 林伟通,庄雪影,周玉洁,等(27)

杉木人工林更新木荷及荷杉混交林调查研究 欧 斌,王建皓,朱江华,等(32)

油茶林下套种穆子栽培技术及效益 姚理武,吴应齐,王声森,等(37)

野漆树观赏型优良种质选择 孙 颖,孙海林,雷小林(40)

乐东拟单性木兰新品种‘金镶绿’选育 季新良,肖纪军,瞿 虹,等(43)

不同枫香家系叶片色素含量变化及其与叶色变化的关系 刘 儒,原勤勤,袁小平,等(46)

鹿角锥营养杯育苗技术 郭赋英,钟声祥,楼浙辉(50)

油茶果壳超微粉体特性的研究 贺 磊,谢阳志,刘 斌,等(52)

竹材染色机理初探 胡玉安,何 梅,刘玉香,等(55)

江西省 2016 年林业有害生物灾害损失评估 侯佩华,徐 琴,张 扬,等(59)

树干注药法防治桉树尺蠖 揭建林,胡启鹏,刘金喜,等(64)

江西灰蝶科锯灰蝶属一新记录种(鳞翅目,灰蝶科) 徐新宇,邹思成,吴淑玉,等(66)

江西发现黄领麻纹灯蛾(鳞翅目,灯蛾科) 徐光辉,刘素梅,姚芳娟,等(68)

江西鄱阳湖南矶湿地国家级自然保护区 2015 年度鸟类环志监测报告
..... 余冠军,胡斌华,付 辉,等(69)

·声明· (54)

·《南方林业科学》征稿简则· (封三)

Contents

The photosynthetic characteristics of <i>Camellia oleifera</i> by $\text{Co}^{60}\gamma$ irradiation treatment	Sun Ying et al.(1)
Spatial distribution of rare plants in Jiangxi Guanshan Evergreen Broad-leaved Forest	
Dynamic Plot	Wang Guobing et al.(4)
Trunk growth regular and age structure of <i>Disanthus cercidifolius</i> var. <i>longipes</i> in Jiangxi	
Guanshan National Nature Reserve	Wang Guobing et al.(8)
Investigation and analysis on resources of plant and animal in Hushan Nature Reserve of	
Aigao Forest Farm in Xinfeng County, Jiangxi Province	Zeng Minghong et al.(12)
Evaluation of quality of different stand in Dexing City of Jiangxi Province	Wang Liyan et al.(16)
Forest land resources characteristics of nature reserve (location) eco-redline in Jianyang	
District of Fujian Province	Hu Jing (20)
Characteristics of resource quantity and community of <i>Ormosia henryi</i> in Shangrao City,	
Jiangxi Province	Zou Yun et al.(24)
Effect of different fertilization on growth rhythm of <i>Machilus chinensis</i>	Lin Weitong et al.(27)
The investigation on updating <i>Schima superba</i> and forests of <i>S. superba</i> mixed with	
<i>Cunninghamia lanceolata</i> among <i>C. lanceolata</i> plantation	Ou Bin et al.(32)
Cultivation techniques and benefit of intercropping <i>Eleusine coracana</i> under <i>Camellia</i>	
<i>oleifera</i> forests	Yao Liwu et al.(37)
Selection in ornamental type germplasm of <i>Rhus succedanea</i>	Sun Ying et al.(40)
Selective breeding of a new variety of <i>Parakmeria lotungensis</i> ‘Jinxianglü’	Ji Xinliang et al.(43)
The relationship with change of pigment content in leaves of different <i>Liquidambar</i>	
<i>formosana</i> families and change of leaf color	Liu Ru et al.(46)
Study on nutritive cup-seedling technique of <i>Castanopsis lamontii</i>	Guo Fuying et al.(50)
Study on characteristics of superfine powder from <i>Camellia oleifera</i> shell	He Lei et al.(52)
A preliminary study on the dyeing mechanism of bamboo	Hu Yu'an et al.(55)
Economic losses assessment of forestry pest biology disaster of Jiangxi Province in 2016	Hou Peihua et al.(59)
Trunk injection to control <i>Buzua suppressaria</i> on <i>Eucalyptus</i> spp.	Jie Jianlin et al.(64)
A newly recorded species of <i>Orthomiella</i> and Lycaenidae in Jiangxi Province(Lepidoptera,	
Lycaenidae)	Xu Xinyu et al.(66)
A new record of <i>Spilarctia imparilis</i> (Arctiidae, Epidoptera) in Jiangxi Province	Xu Guanghui et al.(68)
Annual report on birdbanding in Jiangxi Poyang Lake Nanji Wetland National Nature	
Reserve	Yu Guanjun et al.(69)